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Interpellation nr 5 av Regina Kevius (m) om Tydliga regler för boende i gårdshus- gör 
gårdshusen lagliga! 
Svar av borgarrådet Kersti Py Börjeson (s) den 24 februari 2004.  
 
 
Regina Kevius (m) ställer följande frågor:  
 
1. Vilka åtgärder är borgarrådet beredd att vidta för att ändra inaktuella detaljplaner där 

fastigheter med gårdshus ingår?  
2. Anser borgarrådet att ändrande av inaktuella detaljplaner där gårdshus ingår, kan skapa 

fler bostadsmöjligheter?  
3. På vilket sätt anser borgarrådet att en tydlighet skall skapas för de boende i gårdshus? 
 
 
Regina Kevius (m) tar upp ett problem som i den praktiska behandlingen inte är ett problem. 
När ansökningarna om bygglov för åtgärder på gårdshus som inte är reglerade i detaljplan kan 
det göras en översyn av detaljplanen i syfte att tillåta gårdshuset och därmed öppna upp för 
ombyggnationer.  
 
Att göra som Regina Kevius (m) föreslår kräver stora resurser och tar lång tid. 
Stadsbyggnadskontoret behöver satsa resurser på nya, större bostadsprojekt utan att för den 
skull glömma bort de möjligheter som finns att förtäta innerstaden.  
 
1. Jag är beredd att medverka till detaljplaneändringar där det framkommer önskemål om det 

från respektive fastighetsägare.  
2. Det kan säkert skapas fler bostäder i Stockholms innerstad. Jag har samma uppfattning 

som övriga i majoriteten, att det måste byggas fler bostäder för människor med vanliga 
inkomster.  

3. Genom att kontoret är tydliga med att kommunicera rådande förhållanden och att det finns 
en möjlighet att ändra detaljplanen för att på så sätt genomföra önskade projekt.  

 
 
Stockholm den 11 februari 2004 
 
 
 
Kersti Py Börjeson (s) 
Borgarråd 
 


